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Mehran Tavakoli Keshe - ja, heel erg bedankt. Goedemorgen, goedendag, 

zoals gewoonlijk. Waar en wanneer je ook luistert naar deze serie 

Kenniszoekers van het Ruimteschip Instituut van de Keshe Stichting. Zoals 

gewoonlijk verwelkomen we je weer. En zoals gewoonlijk streven we ernaar... 

om kennis te delen. 

 

Zoals ik in het verleden, in recent onderricht, heb gezegd, gaan we een 

nieuwe richting in, in de kennis van de mens, en gaan we een nieuwe 

richting in met het leven van de mens. Niet alleen op deze planeet, maar 

zijn cyclus, in wat ik noem, de rotatie van het leven in het Universum (U). In 

de afgelopen weken en in het verleden, vooral de afgelopen weken, 

hebben we geprobeerd de nieuwe cyclus van onderwijzen, de cyclus van 

kennis, het nieuwe begrijpen, uit te leggen, tot inzicht te brengen. 

En hiermee hebben we, helaas voor degenen onder jullie die mechanisch, 

wiskundig en wetenschappelijk zijn ingesteld, geen gadget om aan jullie te 

laten zien. Dat hebben we wel, maar helaas ben jij het gadget, het systeem, 

de technologie (T). En dit is het dilemma voor vele, vele Kenniszoekers (KS). 

Vertrouwen dat dit systeem, (:18) dit meetinstrument, en dit zo verfijnde, 

eenvoudige systeem van het menselijk lichaam, nu is gekomen om getest 

te worden. 

 

Het is in miljarden jaren ontwikkeld. Ethos en principes zijn het aangeleerd 

in de fysieke dimensie. En nu is het van de "productielijn" gekomen en 

moet het getest worden. En ook al zijn er al vele miljarden prototypes 



geweest, nu ben ik het. Ik moet uitvinden wie ik ben. Wat zijn mijn 

mogelijkheden? En zoals ik altijd al zei, en nu begrijpen de meesten van 

jullie het misschien, ik ben de "laatste man die overblijft". Ik ben degene die 

me meet. Ik ben degene die beslist wat mijn mogelijkheden zijn. Ik ben 

degene die beslist of dit systeem, dat zo ingewikkeld en eenvoudig is, zal 

werken. En het is net als met de nieuwe auto's die je op straat ziet. Het is 

een auto, maar geen bestuurder. Zou ik door straten kunnen rijden zonder 

tegen iedereen aan te botsen? Zal ik in staat zijn om te stoppen en te gaan 

en te manoeuvreren en al het andere te doen, rijden tijdens de goede tijd 

van het daglicht, en rijden in de zon en de regen op hetzelfde moment op 

dezelfde manier? En dit is de geschiedenis van de mens vanaf nu. Je hebt 

dit voor jezelf ontkend, maar het is er altijd geweest. 

 

De enige manier om dit systeem te testen en te zien hoe het werkt en om 

waarden naar je toe te brengen om te begrijpen, (:20) welk deel van het 

systeem je moet aanpassen, welke remmen je een beetje losser moet 

maken en welk deel van de motor je krachtiger moet maken, als deel van 

de emotie van de man in je lichamelijkheid (P). We hebben je dus in een 

testzone gebracht, waar we je jezelf laten testen, om vervolgens de 

mogelijkheden, de tekortkomingen, de schoonheden en al het andere in 

jou te vinden. De afgelopen anderhalf jaar, al deze proeven met het 

systeem, degenen onder jullie die op verschillende sessies kwamen en jullie 



gedachte, wat gunstig is voor mij, ik ga naar binnen, was om die 

voorwaarde te creëren voor een aantal van degenen wiens Ziel heeft 

besloten om naar die dimensie en richting te gaan, en om meer te weten te 

komen. 

 

Wat we vandaag doen in de teachings, tijdens de speciale sessies op 

vrijdag, zal een maatstaf worden voor de rest van de mensheid om te 

volgen. Om ons te begeleiden, om ons te leren kennen, om te begrijpen 

wat de valkuilen zijn, om te begrijpen wat de kracht van mij is, zowel in de 

dimensie van lichamelijkheid als in de dimensie van energie. Mijn fysieke 

leven is verbonden met deze planeet. Mijn energieleven, dat ik de Ziel van 

mij noem, is verbonden met het Universum. Ik ben niet de enige auto op de 

weg. En deze stad, dit dorp op Aarde, is niet het enige dorp in het 

universum. Dus nu begrijp je het. 

 

Tot nu toe reed je, liep je, leefde je tussen het fysieke leven van het dorp op 

Aarde. Met dit begrip van de Ziel van de Mens (STM), (:22) open je, reis je 

door de spanwijdte van het Universum. Op een bepaalde manier, van een 

klein dorpsmeisje, word je de dame van een stad. Hoe je je gaat gedragen, 

hoe elegant je gaat lopen, en hoe ruwe kantjes moeten worden opgeruimd, 

getest, gecorrigeerd, zodat je straalt, je staat als een 

op het Universele stadium van de Schepping. Perfectie. Dans,  elke 

beweging en alles berekend van het topje van de vinger tot het topje van 

de teen. Eén fout zal het op de vloer doen neerkomen. Perfectie is de 

essentie van begrijpen. Bewustzijn, begrijpen wat emotie in het dansen in 

het Universum zal brengen, dat zal de mens als een ?? niet laten vallen. 

 

Er is niemand anders dan het fysieke lichaam van de mens en de STM. In 

de materiestaat van het Leven loop je, eet je, praat je. In de dimensie-



energie van de man verbind je je met de rest van het Universum. Fysiek is 

voor deze planeet. De dimensie energie STM is voor het Universum. Een 

mens moet dit leren, in alle leringen. Alle beloofde boeken uit het verleden 

zijn voor vandaag. Wanneer de mens zichzelf vindt, de 'Dag des Oordeels', 

de dag waarop je over jezelf oordeelt en over niemand anders. (:24) Helaas 

heeft de Schepper geen bank die daar zit, zoals Ayatollahs, en die een 

vonnis van dood, of levenslange opsluiting, of zoveel zweepslagen 

uitspreekt. Dit is het werk van valse gelovigen. Dit is het werk van degenen 

die beweren de beschermers te zijn. Nu bevinden jullie je in dezelfde 

positie. Ben jij een valse gelovige en een valse beschermer van die 

lichamelijkheid, en niets anders. 

 

Ik heb jullie Gans gebracht, ik heb jullie reactors gebracht, ik heb jullie 

Nano coating gebracht voor jullie fysieke leven. Nu leren we jullie de 

essentie van de Schepping, de transformatie, transmutatie van de 

veldenergie van de Schepping. En dat is het begin. De hel is het leven van 

de mens op deze planeet. De hemel is het begrijpen van het leven in het 

universum. En de Dag des Oordeels is op jou en niemand anders. Het 

komt niet door de dood. Het komt door het punt van volwassenheid. 

 

Ik gebruikte Gans om jullie de energieën te laten zien. Nu gebruik ik jullie 

lichaam, jullie lichamelijkheid, om de schoonheid te tonen van wat er in 

jullie zit als energieën van de Schepping. Op een bepaalde manier heeft de 

Schepper het Gansmengsel, dat het lichaam van de mens wordt genoemd, 

al gemaakt. Nu toon ik het zijn energie, zijn centrale controle. En daarom 

klinkt wat wij onderwijzen zo vreemd, zo verbazingwekkend en zo anders, 

(:26) omdat het de waarheid is over jou, jezelf en niemand anders. 



Dus ik heb de reactoren en Gans en Nano coating gebruikt om jullie te 

leren over dimensie (D) van lichamelijkheid en verbinding met energie. En 

nu, die verbinding van het mengen van de Gans van het Koper, het Zink, de 

CO2, het Calcium en het Zink, het is al gemengd, het is al klaar, het heeft al 

een centrale controle genaamd het menselijk lichaam en de 

lichamelijkheid van de mens en de STM. Nu spelen we met een nieuw 

speeltje, nu spelen we met een nieuw begrip, nu spelen we met jouw leven. 

Jij speelt met je leven. We laten je zien hoe je speelt, hoe je kunt spelen en 

hoe je deze prachtige dynamische energie kunt gebruiken om een 

vliegende bron te worden, om een voedende bron te worden, om een bron 

voor je leven te worden. 

En waarom ontken je het? Waarom krijgen we kanker? En met alle kennis 

die we op tafel leggen, kan de kanker niet worden opgelost? Omdat de 

dimensie van lichamelijkheid niet kan loslaten. Kanker is een dimensie van 

lichamelijkheid. Ik maak er een einde aan wanneer ik dat wil en ik bepaal 

wanneer. Het maakt niet uit wat we er tegenaan gooien. De Ziel van de 

lichamelijkheid (STP) wil de pijn van de lichamelijkheid voltooien. 

 

Nu begrijp je hoe ik die dynamische reactor heb veranderd in de 

dynamische fysieke structuur van de man. (:28) In essentie, als je weet hoe 

je moet lopen, weet je hoe je moet dansen als een ballerina, en weet je hoe 

je moet springen en rennen. En wij hebben al die kennis. En we proberen 

deze kennis aan jou over te dragen. Je fysieke lichaam, je Ziel, is die reactor. 

Je Ziel is de tweede reactor. Je lichamelijkheid is de Zon van het licht van je 

bestaan, en je Ziel is het licht en de Zon in de wereld van de Schepping. 

Zoals de Zon de Maan en de Aarde schiep om te bevestigen dat ze bestaat 

en wat ze kan doen, zo is het o o k  met je Ziel en STP en de lichamelijkheid 

(P) van de mens. 

 



Zoals ik in het laatste onderricht zei, beginnen we aan een nieuw pad, we 

beginnen aan een nieuw onderricht. Nu je begint te leren hoe je met deze 

reactor kunt spelen, nu je leert hoe hij er is, hoe hij dit en dat stopt en hoe 

hij emotie creëert. Herinner je je 129 Tesla magnetisch veld creatie in de 

Cinzano (Italië) in 2014. Met een eenvoudig systeem. We creëerden meer 

velden dan landen miljarden ponden aan uitgeven. Eenvoudige mensen 

creëerden het systeem, niet de experts met PhD's en al die rotzooi die ze 

zichzelf hebben opgedrongen in verschillende organisaties over de hele 

wereld. (:30) En zo is het ook. De eenvoudige mens begrijpt de schepping 

van zichzelf, hoe hij door het universum reist. En vanaf dat punt, hoe we de 

cyclus begonnen, om de overdracht van velden te begrijpen, begrijpen hoe 

je twee dingen mengt. 

Gans en het gaf je pijnverlichting en je mixt andere dingen en het gaf je 

verschillende veldenergieën en kleuren en emoties. 

 

Nu ben je op het punt gekomen dat je geen Gans hoefde te maken om 

deze technologie te begrijpen. Jullie hoefden alleen de interactie van de 

velden te begrijpen. Als sommigen van jullie deskundig genoeg waren, 

genoeg, wat ik noem, technologie van begrip verzamelden, hoefden jullie 

Cup 1 en Cup 2 niet te maken. Jullie creëerden de energieën ervan in jezelf. 

Is dit de reden waarom sommige mensen het nooit hebben gekregen, 

nooit geïnfecteerd zijn geraakt? Omdat de kennis van het bestaan via 

virussen deel uitmaakte en uitmaakt van de Ziel van de structuur. 

 

Een zeer interessant punt, dat ik in de privégesprekken naar voren heb 

gebracht. Nu zet ik jullie in de openbare gesprekken. Velen van jullie zijn 

besmet met Corona. Zelfs sommigen van jullie die naar de conferentie in 

Londen kwamen, rapporteerden dat ze besmet waren met Corona. Stel 

jezelf één simpele vraag. (:32) Die fysicaliteiten die werden aangeraakt door 



Corona, zijn zij klaar om de Passagiers van het Universum te worden, zoals 

we geleerd hebben? Omdat de Ziel heeft geproefd van waterpokken, griep, 

nu corona, en wordt opgeleid, klaargestoomd, gevaccineerd, voor de reis in 

de dimensie van het Universum. Betekent dit dat de STM zich klaarmaakt 

om deel te worden van de Universele Gemeenschap. En op een bepaalde 

manier wordt ingeënt, wordt geïntroduceerd in de dimensie van de velden 

van het Universum, als virussen. 

 

De andere vraag komt, en dit is veel van jullie, is dat sommigen van jullie, 

heel weinigen van jullie, een percentage van jullie, die geen Corona hebben 

gekregen en Corona en andere virussen jullie nooit hebben aangeraakt, al 

Passagiers van het Universum zijn, gasten bij ons op deze planeet. Zoals 

jullie al zijn opgeleid, "gevaccineerd" en in de dimensie van de Ziel, zijn jullie 

de Passagiers van het Universum. Hierop zal ik in de toekomst antwoorden. 

Hierop zullen we de dimensie van herkenning brengen. 

 

Zoals ik vorige week al zei, is er een nieuwe cyclus van lesgeven begonnen. 

En deze cyclus is voor de STM. Deze cyclus van onderricht is om de mens 

te laten zien hoe hij moet rijden, (:34) hoe hij moet stoppen, hoe hij van de 

Zon van de Schepper kan genieten en zich door zijn stralen kan laten 

verwarmen. En van nu af aan zal het onderricht voornamelijk tot doel 

hebben de mens klaar te maken om in de dimensie van de STM te reizen. 

Boek 3, de eindbestemming in de tijdelijke weg van het reizen van de STM. 

 

Maar je moet niet vergeten dat in je RNA de hele geschiedenis van de 

schepping van het universum zit. Wat verbonden is met de dimensie van 

lichamelijkheid, manifesteert zich in het DNA van de mens. Het universum 

heeft zijn eigen RNA en het universum creëert zijn eigen DNA voor de 

manifestatie van lichamelijkheid. En je ziet slechts een deel ervan, dat de 



traagheidskracht heeft van de lichamelijkheid van deze planeet. Als je de 

laatste drie zinnen begreep, begreep je de essentie van de Schepping van 

de Schepper. 

 

Nu begrijp je wat we onderwijzen en waarom we hier zijn om les te geven. 

Want nu veranderen we die reactoren, dynamische reactoren, Nano 

coating, de Gans, in feite naar jou, en jezelf, en niets anders. (:36) De Gans is 

het lichaam van de man. En de dimensie van de rotatie en de snelheid van 

de rotatie is de STM erin. 

 

In een van de testen in het recente verleden legde ik aan een van onze 

Kenniszoekers uit. Als je de waarheid wilt zien, als je de velden wilt zien, stap 

dan niet in de Gans, want het brengt een dimensie van absorptie van 

lichamelijkheid. Daarom krijg je als je als Kenniszoeker het water van Gans 

gebruikt, een beter resultaat dan de (zuivere) Gans. En één druppel draagt 

de hele essentie, niet het hele kopje. 

 

Wil je reizen in de dimensie van het Universum, begrijp dan de creatie van 

het Aminozuur (AA) van het Universum. Wil je leven en corrigeren in de 

dimensie van de fysieke dimensie van de mens, blijf bij de AA van je Gans. 

Wil je leven in de dimensie van de materietoestand, was de AA, vind de AA 

van de vaste stof. De hartslag ervan, de essentie van de schepping ervan. 

Dan kun je steen worden. Dan kun je een boom worden, dan kun je het 

leven van de mens leiden en dan kun je als energieveld in het universum 

leven. (:38) Welke lijn van verbinding met de dimensie van traagheid van 

het bestaan kun je vinden en begrijpen, en in je Zielen creëren, om dat 

punt van creatie te worden? Dan kan een mens een steen zijn, een boom, 

een mens en een Passagier van het Universum in hetzelfde vat. 



Als je verbrand bent, word je niets dan as. Het stof, dat als je de Ziel ervan 

samenbrengt, je een steen maakt. Sommige rassen kleien de as tot 

standbeelden. Sommige geloofspaden gebruiken dezelfde as om een 

ornament van de lichamelijkheid te maken. Nu kun jij hetzelfde doen. Als 

je dat begrijpt, en zonder verbrand te worden en as te worden, creëer je de 

dimensie van de lichamelijkheid en word je een steen. Heb je Ziel erbij. En 

wanneer de tijd komt, verander dan in een man, een boom of iets anders. 

 

Nu begrijp je de leer van Bahá'u'lláh, zegen zijn naam, dat zelfs een steen 

een Ziel heeft. Zoals de mens kan maken, begrip van de werking van zijn 

bestaan, de Dag des Oordeels van zijn leven, om een steen uit zichzelf te 

scheppen. Om de waarnemer van de omgeving te worden, om daar te 

worden voor de komende tijd, (:40) wanneer hij besluit om de volgende te 

worden. 

 

Nu, zoals ik vandaag twee of drie keer heb herhaald, begrijp je het. Jullie 

zijn geworden, jullie zijn, en jullie testen jezelf om het de rest van ons te 

laten zien, hetzelfde als de reactoren in de Cinzano. Kan het verzamelen 

van jullie veld de velden meer dan 129 Tesla's en miljarden Tesla's tot 

passagier van het universum maken? En niemand anders kan dit, behalve 

jij. En nu zijn wij de leraren. We bieden je alleen dat laboratorium om jezelf 

te testen. 

 

Een van deze tests zal morgen plaatsvinden. Degenen onder jullie die zijn 

toegetreden voor de sessie van het licht, zoek niet naar het licht, zoek naar 

de verlichting. Als je naar het licht zoekt, zit je nog steeds in de kwestie van 

bevestiging van lichamelijkheid. Als je verlicht wordt, begrijp je een beetje 

meer, je begrijpt en je begint het pad om deel te worden van de schepping 

van het universum. Zoals ik al zei, er zijn geen kerken, geen moskeeën en 



geen synagogen waar jullie je bij kunnen aansluiten. Jullie zijn je eigen 

moskee, je eigen Christus, je eigen Mozes, je eigen Mohammed. Je leeft 

volgens de Ethos van Mitra en je bestaat in het Universum volgens die 

ethos. Zodra je de Ethos van Mitra breekt, heb je je eigen ondergang 

bewerkstelligd. (:42) 

 

Je moet leren liefhebben, je moet leren de minnaar te worden, je moet 

leren geven. En dat in de dimensie van de Ziel. Daarom vieren we op 

donderdag 21 december de geboorte van Mitra. We vieren haar leven en 

we leren je hoe je lief kunt hebben. In de nacht van haar verjaardag op 22 

december leren we jullie hoe je lief kunt hebben. We leren jullie hoe Mitra 

te worden. Zonder dat kunnen we je niet in de Ruimte laten gaan. Zonder 

dat kunnen we jullie geen Passagiers van het Universum laten worden. 

Omdat, zoals ik vorige week in het onderricht zei, wanneer die liefde je 

eenmaal raakt, je nooit de ethos van Mitra zult breken. 

 

Als we het transmutatieproces beginnen, moeten we het principe van 

liefhebben, geven en niet nemen onderwijzen. En dat proces begint vanaf 

?? deze seconde en we benadrukken en onderwijzen je tot je de liefde, het 

geven, het begrip en het juiste gedrag voelt. 

 

In de sessie van morgen leren we je hoe je de velden kunt overdragen, hoe 

je verlicht kunt worden. Op 22 leer je hoe je kunt geven, hoe je een minnaar 

kunt worden, (:44) en hoe je het proces van geven kunt starten zonder 

verwachting om te ontvangen, ook al ontvang je, dat je de gever wordt. Op 

een bepaalde manier vullen we de beker van de Ziel, dat je door het 

overlopen ervan de 



geven. Want als het eenmaal overstroomd is, is het niet meer van jou. Je 

hebt gegeven. En wij beginnen dat proces. 

 

Zoals ik al zei, we vieren dat de mens het leven in het Universum begrijpt. 

We vieren d a t  de mens een correct leven leidt in het universum, zoals de 

Intro (video) zei. We ruimen de valse emoties op die in het RNA zijn 

gecreëerd door de werking van het DNA. Niet afhankelijk zijn van wat dan 

ook. Zoals je weet, zul je ontvangen wat je nodig hebt. "Gij zult niet doden" 

werd op geen enkele manier naar voren gebracht voor de dimensie van het 

begrip van de mens van zijn dimensie van lichamelijkheid. Het werd 

gebracht voor de dimensie van het universum. Als je eenmaal in het 

universum begrijpt wat je wilt, wat je nodig hebt, dan zul je er niet voor 

doden, dan breng je dat ethos naar de dimensie van lichamelijkheid. Je 

moet dus de liefde voor de Schepping aanraken, de liefde voor het leven in 

het Universum, om de lichamelijkheid te corrigeren. 

 

Op de een of andere manier brengen we dat naar deze planeet. Wees van de 

leraren om te laten zien hoe je je naar buiten moet gedragen. (:46) Zoals ik al 

vaak heb gezegd, zijn wij "Universele Leraren", omdat we jullie het leven in 

het Universum leren, de opgeleide manier om in het Universum te leven. En 

nu begrijp je waarom we Universele Leraren genoemd worden. Wij zijn geen 

profeten. We zijn bovenal direct verbonden met de Ziel van de Schepper, 

zoals Hij onderwijst via de dimensie van lichamelijkheid van de mens. 

 

Nu begrijp je wat de eerste woorden waren die we altijd zeiden. Omdat 

jullie je nu voorbereiden op de Dag des Oordeels van jezelf, om de 

Passagiers van het Universum te worden, hebben jullie ons nodig, als 

Universele Leraren, om jullie te begeleiden, om jullie te onderwijzen. En nu 

begrijp je de betekenis van Universele Leraren. Claim nooit om een profeet 



te worden, want het heeft geen "winst" voor ons. We hebben toegang tot 

alles. En nu is het aan jou, als ons, als de leraren die naast je zitten in die 

auto, met de "L" leerling bestuurder achter je, hoe je je moet gedragen. En 

de eerste drie regels, je zit in de auto, je doet je gordel om, je kijkt naar de 

spiegel, je zet de motor aan, en je kijkt naar wat er om je heen gebeurt, en... 

de Ethos van Mitra. om correct te zijn in jezelf, in je omgeving. (:48) Denk 

goed, praat goed en doe goed, of handel goed. 

 

En nu begrijp je wie we zijn en wat we zijn en wat we moeten leveren. Ook 

al leven we in de fysieke dimensie van de mens. Het is aan jullie om te 

beslissen hoe jullie deze auto, die de STM is, besturen in de dimensie van 

het universum. Ook al hebben we ons in het verleden gemanifesteerd in de 

dimensie van lichamelijkheid, welke naam je ook geloofde, (het is) nog 

steeds dezelfde Ziel. En een leraar moet weten waar hij moet beginnen 

met onderwijzen en hoe hij zijn studenten moet aantrekken. 

 

Je moet begrijpen dat jij het nu bent, in dat lab als een van de reactoren die 

de 129 (Tesla) probeert te creëren. Dan zul je begrijpen dat je niet zult weten 

of je denken goed is, of de emotie die dat denken voortbracht goed is, dat 

het een goed gesprek brengt en dat het een goede wandeling brengt, 

tenzij er een andere Ziel voor je is om je aan te manifesteren en te 

begrijpen hoeveel je hebt geleerd van de dimensie van lichamelijkheid en 

haar emotie. (:50) Dan begrijp je het. We testen de STM, met zichzelf 

bestaand in de dimensie van het Universum. 



Vanaf nu is het onderricht hoe de mens, voor de mens, om te leven in de 

dimensie van Universele Gemeenschap, waar de Ziel naast je, de man die je 

vasthield, de vrouw die je vasthield, in de dimensie van lichamelijkheid, zou 

die Ziel jouw Ziel zijn, waarmee je het eerst gaat testen? En dan, zou dat 

kind dat je vasthoudt, dat je fysiek gebaard hebt, kun je je met die Ziel 

verbinden? Want nu is er niets meer verborgen. Je verborg de chocolade 

die je stal. Je kunt je niet verbergen voor de Ziel, voor de man van wie je de 

chocolade hebt gestolen. 

 

Nu begrijp je het. Nu begrijp je het, nu maak je er deel van uit. Nu begrijp je 

de twee dimensies van het fysieke leven, hoe het de dimensie van de Ziel 

kan helpen. Nu begrijp je waarom we je naar Manchester brachten en we 

je naar Londen brachten en we je naar de leringen brachten, het is allemaal 

voortdurende ontwikkeling voor jou om de schoonheid van jezelf te 

herkennen. (:52) Hoe die motor te laten draaien. Hoe die motor te laten 

werken. Hoe die reactor te laten draaien en te begrijpen wat er buiten in de 

dimensie van lichamelijkheid draait. 

Hij heeft een Ziel in zich. Maar deze keer heeft hij, in plaats van te draaien, 

leren lopen en praten. En de andere tijd heeft geleerd om bij de grond te 

blijven en omhoog te gaan. En de andere tijd besluit de rots te zijn waar 

die boom tegenaan kan leunen om te groeien. 

 

Hoe dan ook, de cyclus van lesgeven is voltooid. Op een bepaalde manier 

hoeven we je alleen maar te leren waar het rode licht is, waar de kruising is, 

waar de afdaling is en je in een oceaan stort, waar de strijd bergopwaarts is 

om de berg te bereiken. En deze zijn niet anders dan de dimensie van 

lichamelijkheid. Het universele leven is comfortabel als je begrijpt hoe je 

erin moet leven. En het is niet zo dat je zomaar het park in wandelt. Je moet 

de regels van het park leren. 



Maak geen rommel. Plas niet tegen de lantaarnpaal. En breng je hond, de 

dimensie van lichamelijkheid, niet mee om overal vies te worden. (Tem 

hem, train hem, zodat wanneer hij zich in de dimensie van lichamelijkheid 

manifesteert, in een andere dimensie van positie, hij niet de slechte 

gewoonten van een ongetemde hond meebrengt. Het zal niet doden, het 

zal niet vernietigen, het zal geen oorlogen creëren en het zal niet het 

gedrag zijn van de mens van vandaag op Aarde. 

 

Laten we nu eens kijken hoeveel van jullie begrepen dat jullie hier kwamen 

om MaGravs en reactors te zien en dat jullie je nooit gerealiseerd hebben 

dat het doel vanaf het begin jullie zelf waren. Jij bent die MaGrav, jij bent 

die reactor en alles in jou is ingesteld om te doen. Als je iets niet hebt 

begrepen, geef ik je een hint. Hoe de MaGrav uit jou wordt gecreëerd. 

Kijk naar de kanalen, de kronkels en de pijpleidingen, in de cyclus van je 

lichamelijkheid, als je het begrijpt. Kijk naar je eitjes en je testikels en alle 

gaten en eelt en de pijpen, en de manier waarop ze gevormd zijn. Kijk naar 

de structuur van je maag en darmen en kijk naar de structuur van de lijnen 

in je hersenen. Jij bent de MaGrav en alle spiralen erin. 

 

Nu begrijp je hoe het spel wordt gespeeld. En hoe de velden daarbinnen 

bepalen of je een besparing of energie krijgt, of dat je vrijuit kunt gaan. (:56) 

Degenen onder jullie die op zoek waren naar materiestaat, fysieke 

dimensie, energie, plug jezelf in de muur. En degenen die het werk van de 

energieoverdracht in de dimensie van de STM hebben begrepen, gaan 

bovenop de MaGravs zitten, zoals ik al vele malen heb gezegd, en voelen de 

energie ervan. Hoe dan ook, jullie zijn het systeem. Hoe dan ook, het is de 

Ziel van het systeem die telt. Als je in de dimensie van lichamelijkheid van 

de man blijft, heb je nog steeds de blauwe MaGrav op de tafel. En als 



Als je de energieoverdracht en het bestaan begrijpt, maak je verbinding om 

het hele Universum en de omgeving van energie te voorzien. 

 

Nu begrijp je het. Het spel is gespeeld in een volledige cyclus. En nu is het 

aan jou om te begrijpen hoe je met dit dynamische, fysieke, prachtige 

leven kunt spelen. Het heeft geen andere dimensie nodig. Het heeft een 

andere dimensie, de dimensie van de STP om zichzelf te testen. En dan hoe 

te stralen. En dan hoe deel te worden van de Totaliteit. Zoals ik al zei, we 

zijn Universele Leraren. We kunnen lesgeven in hetzelfde klaslokaal als in 

de dorpen, zei ik vorige week. Een kleuter in hetzelfde lokaal als deze klas 

heeft maar één lokaal. En aan de jongen die vooraan zit, om naar de 

universiteit te gaan, en we kunnen zelfs het onderwijs van de universiteit 

en de PhD in dezelfde kamer brengen. (:58) Het is gewoon dat als er 

genoeg zitplaatsen in die kamer zijn, omdat de kennis hetzelfde is en de 

leraar hetzelfde. 

 

Nu begrijp je het. Jij bent dat vat. En je gedrag door de Ethos van Mitra 

beslist, je positie, de plaats, de tijd. En als je je Ziel begrijpt en verheft, 

begrijp je de positie ervan, om die passagier van het Universum te worden. 

Je hebt twee keuzes, je wordt uitgestoten en je moet de ballingschap 

accepteren waar je ook geplaatst wordt, of je besluit de reiziger te worden 

en nog steeds dezelfde gevangenis te ontmoeten en te zien, maar als een 

man die eruit kan komen wanneer hij wil, omdat hij het nu gedaan heeft 

door de vrije Ziel. 

 

Op een bepaalde manier, zoals we in Monopoly zeggen, is het begrijpen van 

de essentie van je creatie die "gevangenis-vrije" kaart in je hand. Je kunt de 

gevangenis ontmoeten, waar de Ziel voor de rest van zijn bestaan zal zijn als 

hij vertrekt en besluit een plek te vinden. Of je kunt "opgesloten" worden in 



die plaats en tijd. Wat gebeurt er als je sterft? En wat gebeurt er als je 

begrijpt hoe je je Ziel daarin kunt verheffen, dat die gevangenis de hemel 

wordt en geen gevangenis, voor de anderen om van te genieten. 

 

Op een bepaalde manier, door het onderwijzen van nu, vandaag en de 

komende tijd, leren we je hoe je die "gevangenis-vrije" kaart in je hand kunt 

hebben, (1:00) als je besluit naar de gevangenis te gaan. En als je besluit om 

de gevangenis te vermijden, of je besluit om de bezoeker te ontmoeten, en 

dan omdat je weet waar de gevangenis is, als het een gevangenis is, kun je 

goed doen, goed denken en goed praten, en het niveau verhogen dat je de 

vrijheid van de gevangenis krijgt, verheffing van de STM, door de mens zelf 

en niemand anders. Want als je gaat stelen om (?? een uitweg te vinden), 

zul je (de) gevangenisstraf langer en zwaarder vinden. Als je jezelf omkoopt 

om vrij te komen, zul je in een andere dimensie gevangen worden 

genomen. Dus je zult het begrijpen. De leer is dat je nooit in de gevangenis 

komt, maar de vrijheid hebt om te kiezen. Maar voor degenen onder jullie 

die kunnen falen, die denken dat ze kunnen falen, geven we jullie die 

"gevangenisvrije" kaart. Misschien, zoals je het spel kent, kun je die kaart 

maar één keer gebruiken. Als je hem eenmaal hebt ingeleverd, moet je 

wachten op de volgende beurt wanneer die kaart weer in het pak zit. En als 

het je geluk zal zijn om hem te krijgen. 

 

Dus nu begrijp je het doel van het onderricht. Dus nu begrijp je het proces 

van de les. En we veranderen de gasreactor in een dynamische reactor. We 

hebben net de brandstof veranderd van een gas in een Gans. (1:02) En nu 

veranderen we dat in het lichaam van de man en het mengsel van Gans. 

Een ingewikkelder mengsel, maar in essentie de creatie van iemands Ziel. 

Nu verwelkom ik jullie allemaal om naar de Cinzano te komen en in de 

houding te gaan zitten om te zien of jullie gezamenlijk het laagste veld in 



het universum kunnen creëren. Dat het een gemeenschappelijk 

noemer stelt je in staat om de schoonheid van de Schepper te zien. In de 

fysieke dimensie toonden we jullie hoe we grotere velden zo gemakkelijk 

kunnen maken. In de dimensie van de Ziel leren we jullie hoe nederig je 

wordt, om het laagste te worden, om tot de Schepper te reiken. Dat is een 

ander proces en in de komende tijd zullen jullie dat leren. 

 

We lassen een pauze in, we komen terug en ik hoop dat jullie als 

Kenniszoekers, diegenen onder jullie die hier niet zijn om te leren hoe je 

een systeem maakt, er voor het eerst achter komen dat jullie het systeem 

zijn. En een meester-leraar weet hoe hij zijn studenten moet onderwijzen. 

En wij zijn meesters in ons werk, omdat we uit de Ziel van de Schepper 

komen. Rick, neem een pauze en we komen terug. 

 

>> BREAK  >>513 KSW 23 november 2023 (1:09). 

K- Zoals gewoonlijk. Het was heel slecht nieuws voor dit onderwijs, hè? 

Omdat het de 13e was. Nu weet je dat je voor alles verantwoordelijk bent. En 

nummer 513 was goed opgezet. Als er vragen zijn, geven we antwoord. 

 

Vraag: ... U zei dat de mens de Universele Gemeenschap transmutatie zal 

leren en in ruil daarvoor kunnen wij van hen geavanceerdere 

transportsystemen leren. Hoe ver in de toekomst denken we dat dit zal 

gebeuren? 

 

K- De vraag is verkeerd gesteld. (1:10) Hoe ver in het verleden brachten ze ons 

de kennis? Ik denk dat je je antwoord hebt. 

 

Nog een vraag? 

 



R: Je zei eerder dat er, denk ik, twee momenten in de geschiedenis van de 

mens zijn geweest waarop de systemen zijn aangeboden. En dit zou de 

derde keer zijn? 

 

K- We... Het is het onderwijs, het is kennisoverdracht, het is niet iets unieks. 

Als ik het op een andere manier kan zeggen om het te begrijpen. Als je 

teruggaat naar het artikel, dat ik heb genoemd... 

De verlichting van de wetenschapper, zoals Tesla, komt door de Ziel van de 

Schepping. Niet vanuit de mens. Dus als je vraagt wanneer zal, zeg ik je, je 

hebt geslapen. Dat heb je al gedaan. 

 

De verlichting van de profeten of boodschappers in de naam van 

Mohammed, Tesla, en wat dan ook, (1:12) die de mens positieve opbouw 

brachten in het sociale leven of het fysieke leven is hetzelfde. Dus zoals de 

één verlicht werd, is de ander dat ook. En het is aan ons om dit te begrijpen 

en te waarderen. En als je vraagt: "Wanneer zullen we komen?" Ik zeg je, je 

hebt geslapen, het is al zo vaak gekomen in het verleden. Het staat in de 

geschiedenis van de boeken, de heilige boeken, dat de tijd wanneer het 

proces van de komst van de Messias begint, de mens dichter bij elkaar zal 

komen. Op een bepaalde manier was het in die tijd een kameel en een ezel 

en reizen. En in 1844, toen Bell of wat dan ook de eerste oproep deed om 

het ene continent met het andere te verbinden, de ene kamer met de 

andere, was één stap in die dimensie. En als je de leer van vandaag begrijpt, 

is dit de andere stap naar de verbinding van het hele Universum. En niet 

alleen de man van de ene oproep in de pijp naar de andere, "hallo." 

 

Nu hebben we je op een bepaalde manier "hallo" gezegd tegen je Ziel en 

kijken we waar het andere antwoord vandaan komt. Want alleen jij weet 

wie er aan de andere kant zit, en dat ben jij. (1:14) Dus wanneer je praat, 



wanneer we komen, heb je die gave van de kennis uit het verleden al 

ontvangen, van degenen die de Boodschappers van het Universum zijn 

geweest, en zij worden zelf de Boodschappers van het Universum. 

 

Zoals ik al zei, je hebt een "gevangenis-vrije" kaart, misschien één keer. 

Probeer je Ziel te verheffen. Probeer te begrijpen. Probeer verlicht te zijn, 

dat je die kaart nooit nodig hebt (om te gebruiken), en je kunt uit dat 

"gevangenis hoekje van ??," van het leven springen. Want als je er eenmaal 

in zit, als het nummer ?? is genoemd, heb je het beginpunt gemist. Je moet 

de gevangenis in. Maar als je erin slaagt om over de gevangenis heen te 

springen, zoals velen van jullie vast het "Monopoly"-spel hebben gespeeld, 

kun je het startpunt steeds weer passeren. En in een simpel woord: je gaat 

terug naar het beginpunt, de Schepper. Toen ik midden in de nacht en 

overdag, in de zon, in de schaduw en in de regen Monopoly speelde met 

mijn broer, zei ik altijd: "Wanneer zal de mens dit begrijpen?" (1:16) Als je er 

eenmaal in zit, kun je er niet meer uit. Maar je kunt altijd terug naar de 

Bron, zolang je er uit bent, en jezelf verheffen om meer te kunnen 

begrijpen. Degenen onder jullie die stierven, zij misten de lichamelijkheid, 

jullie hebben geen gratis gevangeniskaart. Je bent veroordeeld door je 

gedrag, je gedrag en je leven. 

En die positie is bepaald. 

 

Op een bepaalde manier kun je nog steeds een bezoek brengen en zeggen: 

ik vind het niet leuk om hier te eindigen en te worden wat het is om te 

worden, en ik kan mijn Ziel verheffen. Ik kan nederig genoeg worden om 

naar het begin te gaan en een kans te krijgen om opnieuw te beginnen. Het 

leven van de mens in het Universum is heel erg een spel. 

Maar het heeft geen borden. En het speelveld is de Unicose. Het gaat 

erom hoe je het speelt. Hoeveel je ervan begrijpt, hoe je de dobbelstenen 



van het leven op de juiste manier gooit. 

 

Nog een vraag? 

 

K- ... Mag ik binnenkomen alsjeblieft, voor iets? Ik moest zeggen, wat ik 

wilde zeggen. Je weet dat Rick en andere Kenniszoekers weten, dat dit 

ter informatie is, het is puur...informatie. Er is een... Rick, wil je het 

uitleggen met betrekking tot Facebook? Want we hebben een van de ?? 

iets in een andere hoek geraakt. (1:18) Wil je uitleggen of Kenniszoekers 

zoiets niet mogen doen? 

 

R: Juist, er is een... eigenlijk is het als een virus dat rondgaat in Facebook, 

maar het is een... het lijkt te komen van de beheerder van Facebook, en ze 

zeggen dat je account in gevaar is, en je moet op deze link klikken om het 

te resetten, enzovoort. Maar als je op de link klikt, kom je op een pagina die 

je inloggegevens wil, en als je die invoert, nemen ze je Facebook-site, je 

pagina, over. Dus, laten we eens kijken of ik meer... laat me dat omhoog 

krijgen, zodat ik een deel ervan kan lezen aan... 

 

K- Kun je laten zien hoe je het herkent? Ik heb het als jij het niet hebt. 

 

R: ... (Laat zien wat de hackers je sturen om je Facebook-account over te 

nemen). Dus dit kwam tevoorschijn, waar stond: "Belangrijke mededeling, 

uw pagina, het ruimteschipinstituut van de Keshe Foundation, zal tijdelijk 

worden opgeschort vanwege meerdere schendingen van onze 

gemeenschapsrichtlijnen." Wat nogal schokkend kan zijn, maar niet zo 

ongewoon, als je weet hoe dingen werken. "Als je denkt dat dit een 

vergissing is, dien dan alsjeblieft een beroep in ter beoordeling, voordat het 

account permanent wordt geschorst. Hier beroep aantekenen." (1:20) Het 



geeft een link. En, "Als u niet verifieert, zal ons systeem uw account 

automatisch vergrendelen en kunt u er verder geen gebruik van maken. 

Bedankt dat u ons helpt onze diensten te verbeteren." 

Gebruiksvoorwaarden, de 2023 Inc. Dat is op zich al verdacht. Maar 

helemaal bovenaan, het meest verdachte is, het heet, de titel is, "Add 

Busines" of "Busines" Het is ... ze hebben business verkeerd gespeld. Ze 

hebben de "s" aan het einde van business weggelaten. Dus dat was meteen 

een soort waarschuwingssignaal voor mij, dat er iets niet klopte. En ik heb 

een soortgelijke waarschuwing eerder ontvangen, maanden geleden ook. 

En ik keek ernaar en ik zag dat het een soort oplichtingspagina was, dus ik 

heb de informatie niet ingevoerd en ik kwam er ook achter dat waar het 

vandaan kwam een, zoals je het noemt, een messenger account was, geen 

Facebook account. Dus, als deze messenger iets stuurt, weet je, Facebook 

stuurt geen berichten via messenger, ze doen het via e-mail of 

rechtstreeks, via Facebook. Dus ook hier was het verdacht. In ieder geval, 

wees voorzichtig met zulke dingen en probeer het te onderzoeken voordat 

je gevoelige informatie invoert die iemand zou kunnen toestaan, zoals een 

wachtwoord bijvoorbeeld. 

 

K- Blijkbaar nemen ze je account over en maken ze je admin, tot wanneer 

ze terugkomen, wat ze kunnen, wat ze je vragen te betalen of wat dan ook. 

(1:22) Of ze vertellen je dat ze een foto van je hebben of wat dan ook, 

gewoon negeren. Hoe dan ook, heel erg bedankt. 

 

R: Dat waren de twee, de twee sleutelwoorden die u me jaren geleden 

vertelde, meneer Keshe, in termen van trollen, en dat is in wezen wat dit is. 

En ... toen ik helemaal in beslag werd genomen door mijn pogingen om de 

Keshe Stichting te verdedigen tegen trollen, en met hen probeerde te 

rationaliseren, en heen en weer, en heen en weer. En jij zei twee woorden 



die alles oplosten, namelijk: negeer ze. Dat was het moeilijkste om te doen, 

want als je bijvoorbeeld zoiets als dit krijgt, dan kun je dat niet, dat is 

moeilijk te negeren. Maar in dit geval is het het beste om het weg te lachen. 

Als het echt van Facebook komt, moet je natuurlijk actie ondernemen, 

maar dat komt niet zo vaak voor. 

K- We worden 

volwassen. 

 

R: Ja. 

 

K- Ik word opgeleid. Hartelijk dank. Ik denk dat als je naar de winkel van de 

Keshe Foundation gaat, de sessie van 22 december al gepubliceerd is. Ik wil 

slechts een beperkt aantal mensen toelaten tot deze sessie, omdat het een 

erg lange sessie wordt, misschien wel 4 of 5 uur, omdat ik wil dat je een 

emotie voelt. Ik wil dat je precies voelt hoe het voelt om een minnaar te zijn, 

de ware minnaar, niet in de fysieke dimensie. En we overladen je met liefde, 

zodat je het in je voelt. En het zal een geweldige tijd zijn, (1:24) want dan 

zullen de kerstvakantie en de rest een andere betekenis hebben, als je het 

begrijpt. 

 

Het proces van de conferentie in Londen en de resultaten ervan zijn zo 

glorieus dat we jullie dat de komende tijd zullen laten weten. Het was niet, 

en dan, wat jullie kwantiteit noemen, maar de kwaliteit die aanwezig was, 

en die kwaliteit heeft een beweging in naties teweeggebracht. En we zullen 

jullie de komende tijd laten weten hoe de conferentie in Londen zo'n 

enorme verandering teweeg heeft gebracht. Het verzamelt momentum op 

een zeer ongebruikelijke manier. En dat is, zoals ik al zei, de wil van de Ziel 

van degenen die aanwezig waren en echt vrede wilden in ruil voor 

technologie. 



 

De deelnemers aan die conferentie hebben zelf een emotie 

teweeggebracht die het Britse Rijk aan het wankelen heeft gebracht. Ik zal 

het jullie snel laten weten. En, zoals ik al zei, als we klaar zijn, zullen er geen 

Koningen meer zijn. En het ziet er naar uit dat zelfs het oudste 

koningschap een nieuwe dimensie in zijn leven zal krijgen. Het zal heel 

interessant zijn, maar in de komende maanden zul je begrijpen, misschien 

dat onze Ziel zich er niet van bewust is, waarom de conferentie in Londen 

moest zijn, (1:26) en hoe het is, en het blijkt een van de meest interessante 

ambassadeursbijeenkomsten te zijn die we ooit hebben gehouden. Want 

als wij het doen, is het buiten, als zij het doen, is het van binnenuit. En zo 

verkruimelt het van binnenuit. Heel, heel interessant. En binnenkort zullen 

we jullie er meer over vertellen, wanneer het vorm krijgt, door degenen die 

het aan het ontwikkelen zijn tot een heel vreemde, heel, heel mooie 

structuur van vrede in ruil voor technologie. Aangezien jullie er waren om 

ons te steunen om dit tot stand te brengen, is het onze 

verantwoordelijkheid om jullie te vertellen wat jullie hebben bereikt, wij zijn 

slechts het gereedschap. 

 

Zijn er nog andere vragen? 

 

Vraag: ... Hebben we een defect in ons DNA, of is het bewerkt door vroegere 

Universele reizigers van een andere planeet of dimensie, zoals de Pleiaden of 

een ander Sterrenstelsel? Vinden we het daarom moeilijk om te 

veranderen? 

 

K- Het gebrek komt door de structuur van deze planeet. Je weet wanneer 

je ouders je één soort voedsel geven, (1:28) en omdat ze het andere deel zelf 

niet lekker vinden, en dan creëer je tekorten, omdat je niet het juiste 



voedsel kreeg, omdat zij niet het juiste voedsel aten. En dan ga je naar 

dokters en zegt, dokter zegt, "Oh, er is een tekort." Maar de dokter zegt: 

"Oké, neem deze vitamine en neem die." Maar hij vraagt niet aan de familie: 

"Wat is jullie voedingspatroon dat dit tekort heeft veroorzaakt?" Er worden 

veel kinderen geboren, opgevoed in de nieuwe vegetarische, veganistische 

mode, zien we andere aandoeningen bij de kinderen. En de dokters 

proberen eeuwig om deze nieuwe aandoeningen, deze tekorten, deze 

gebreken te sorteren. Maar wat ze de familie niet vragen is: "Mag ik vragen 

hoe jullie leven? Wat jullie eten? Wat jullie geven?" En dan geeft de dokter 

deze supplementen. 

Maar de oorzaak is de moeder of de vader. En de manier waarop ze leven, 

en ze proberen een vegetariër een vleeslichaam te geven, wat in zijn DNA 

zit. En nu vertoont het deze gebreken. 

 

Het is hetzelfde met ons op deze planeet. De moeder heeft tekorten, geeft 

niet genoeg en wij creëren ziektes vanwege dat tekort. Vanwege dat tekort 

is het "tablet" van doden aan ons gevoerd. En daarmee, om te doden, te 

leven en te overleven is de omkoping gekomen, (1:30) het stelen, stelen en 

al het andere. Ze hebben ons niet laten zien hoe we moeten liefhebben en 

hoe we een minnaar moeten zijn. Dus als we trouwen, begrijpen we het 

niet en worden we overspelig, omdat de structuur van het liefhebben, wat 

ware liefde is, ons nooit geleerd is. 

 

Dus als je zegt dat het uit DNA van de anderen (van andere planeten) komt, 

kwamen zij perfect. Wat gecreëerd werd was perfect, maar het 

moederland, deze planeet Aarde, heeft tekortkomingen (in) de werking. En 

dan heeft het geen zin om ermee naar een dokter te gaan, tenzij je het gat 

van het begin, de Ziel, de STP en de lichamelijkheid in "één keer" verhelpt. 

Zoals ik al eens zei, wij zijn de artsen van het Universum. We hoeven niet de 



kleren te dragen van de man die dokter is. We begrijpen het principe. 

 

En zo komt het tekort voort uit de manier waarop deze planeet zichzelf heeft 

gestructureerd. Die paar graden hellingshoek heeft een prachtige 

levenscyclus gecreëerd. Maar het heeft niet beantwoord om het tekort te 

voeden, en het moet (van) binnenuit komen. Het kan niet komen door er 

naar te kijken. 

Anders zullen bijvoorbeeld degenen die naar de zon kijken alles ontvangen 

en dan moet je wachten tot je aan de andere kant (van de planeet) bent. 

We noemen het 24 uur. Wat er gebeurt, deze rotatie is 1 miljoen jaar, of 

300.000 jaar, (1:32) of 500 jaar, als je op de verder gelegen planeten bent en 

je hebt een levenscyclus. Zelfs jij hebt de helling. 

 

Dus moet het uit het centrum komen. En deze planeet mist die 

combinatie van waterstof en andere mengsels om te creëren, te voeden, 

net als de traagheid. En dit is waar het probleem zit. Je koopt de mooiste 

bloem en ze is zo mooi als ze in de winkel ligt. Als je hem mee naar huis 

neemt, sterft hij binnen een paar dagen. Als je hem in de winkel had laten 

staan, had hij daar maanden gestaan. Dus de omgeving, het huis is 

besmet. Jij hebt niet de juiste omgeving voor die bloem gecreëerd. Het is 

niet de schuld van de bloem. 

 

Zo is het ook met de Ziel van deze planeet. In zijn structuur ontbreekt het 

aan energie om zijn burgers op de juiste manier te voeden. Dus moeten de 

burgers een manier vinden om te overleven, als ze eenmaal de DNA-

combinatie kennen, door te stelen, door te doden. Maar de Ziel doodt niet. 

Dus nu leren we de Ziel om de energieën van het Universum te absorberen, 

om de lichamelijkheid te voeden die fysiek niet nodig is om het gebrek aan 

wat de planeet mist te compenseren. Nu begrijp je het. 



Deze prachtige bloem is in de verkeerde hand van de voeding 

terechtgekomen. (1:34) Ook al is de kas mooi, ze heeft een probleem. De 

tuinman voedt zijn planten niet met het juiste mengsel. 

Nog een vraag? 

 

<< Een kenniszoeker steekt hier per ongeluk zijn hand op >> 

 

V: ... Goedemorgen meneer Keshe, de temperatuur op aarde stijgt. Hoe 

kunnen we de hitte temperen met Gans en welke moeten we gebruiken? 

(1:36) 

 

K- Ik dacht dat de hitte van de temperatuur stijgt door onze politici. Ze 

maken het te heet om te bestaan. 

 

R: Te veel gebakken lucht. 

 

K- Te veel gebakken lucht, ja. Te veel geblaf. Of, zoals ik een paar keer 

geleden tegen Kenniszoekers zei, ik denk dat we onze politici op een 

bepaalde manier op de velden bij de koeien moeten zetten, ze creëren 

dezelfde soort gassen. Het is gewoon het creëren van de juiste omgeving, 

verkeerde omgeving, te veel van hen op deze planeet. "Opwarming van de 

aarde" in een andere dimensie. 

 

R: Ze zeggen dat er te veel CO2 op de planeet is, en dat is wat we 

uitademen. Dus de beste oplossing is natuurlijk als de politici gewoon hun 

adem inhouden. 

 

K- ... Ik weet niet of ik het al eerder heb gezegd. In zeer recente 

ontwikkelingen en testen in de Keshe Foundation hebben we aangetoond 



dat we CO2 direct kunnen omzetten in AA. Dat was een theorie. En nu kan 

het worden aangetoond. En we hebben deze AA geproduceerd. En het is 

onderzocht door de meest vooraanstaande wetenschapper ter wereld, 

omdat het in zijn laboratorium is gedaan. 

 

We hebben AA gemaakt, wat betekende, wat betekent, of zal zorgen voor 

veel veranderingen in veel industrieën. (1:38) Dit betekent dat de mensheid 

kan ophouden met moorden. Dit betekent veel andere nieuwe dimensies 

in de wetenschap. Het brengt een nieuwe cyclus van kennis. En het brengt 

enorme veranderingen, enorme veranderingen, die, als ik het met een 

ander woord mag zeggen, de veranderingen die het zal brengen, zo 

verbazingwekkend zullen zijn, dat we met deze nieuwe kennis een 

heleboel dingen kunnen beheersen. En we kunnen, op een bepaalde 

manier, het proces van creatie, het begrijpen ervan, op deze planeet, veel, 

veel dichterbij brengen. Wat dit betekent is dat we kunnen dicteren waar 

we willen dat dit, wat we noemen, voedingssysteem in werking treedt, en 

hoe we het controleren, en hoe we, wat ik noem, (1:40) nieuwe methoden 

van creatie zullen invoeren, een nieuwe methode van voeding, een nieuwe 

methode om de dimensie van de voeding op deze planeet te veranderen. 

En misschien een verandering van de atmosfeer. 

 

Wat we in het verleden, in het recente verleden, hebben bereikt, hebben 

we al eerder gedaan, maar nu moesten we het onafhankelijk bevestigen 

voor wat wij wetenschappers noemen. En toen dat gelukt was, was het 

buitengewoon verheugend dat we konden laten zien dat de opwarming 

van de aarde gebruikt kan worden om de mens te voeden, ongeacht tijd, 

plaats en positie. En het is heel gemakkelijk om deze opwarming van de 

aarde te stoppen en te veranderen in voeding. 



Ik laat je een paar foto's zien die je kunt begrijpen. Je ziet dat ik er een rode 

lijn op heb gezet. Je ziet de glanzende ring. (1:42) En die gaat helemaal rond 

de schijf die we erin hebben gedaan. Hier zie je de omzetting van CO2 in 

AA. Dit is een van de meest geavanceerde laboratoria op deze planeet. We 

bevinden ons in een van de meest geavanceerde technologiecentra ter 

wereld. Dit gebeurt onder controle van de wetenschapper. En toen het 

werd gecreëerd, zag je de hand van de vinger van de wetenschapper. Hij 

kon niet geloven hoe AA uit CO2 kon worden gemaakt. Hij moest proeven, 

de vetheid testen. 

 

Dus voor ons wisten we dit. We wisten dit in testen van 6, 7 jaar geleden. 

We wisten dit 10 jaar geleden al. Je zag dit bij de productie van de Gans in 

je Gans reactors. Nu zijn we erin geslaagd om AA in absolute zuiverheid 

overal op deze planeet te produceren. Deze kleine foto's die je ziet, zullen in 

de toekomst voor enorme veranderingen zorgen. Wat betekent dit? Ga 

terug naar de verslagen van wat we jaren geleden hebben gegeven van 

proeven met zaden in Binnen-Mongolië, waar onafhankelijke tests zijn 

gedaan en het standpunt van de Landbouwuniversiteit van Peking een 

onafhankelijke test van de zaden heeft geleid, (1:44) dat het gemiddelde 

eiwit in de tarwe in China ongeveer 11-12% is en wij een 20% hebben 

gecreëerd, wat het hoogste was dat ooit in het open veld is gedaan, toen de 

Amerikanen en Australiërs een test deden, een 20% creëerden op een zeer 

specifieke conditioneringslaboratorium. Nu konden we het in de open 

lucht doen, wat betekende dat de plant gelukkig was en kreeg wat hij 

nodig had. Ze hoeft niet te doden of te vernietigen om die 8% vol te krijgen. 

 

Dit brengt enorme veranderingen met zich mee. In zekere zin is dit wat ik 

jaren geleden tegen jullie zei. En nu zit het in het plan van de ontwikkeling 

van de, wat wij noemen, "ruimtesteden", we hebben geen restaurants. We 



hebben geen ziekenhuizen, behalve voor, zoals jullie het noemen, 

noodgevallen, ongelukken en noodgevallen. Zelfs die gaan, als ze 

binnenkomen, door het nieuwe proces. Daarom, omdat we de man voeden 

die eiwit tekort komt in de lucht die hij inademt, in de omgeving waar hij 

loopt. 

 

Wat is overschot? Wat heeft hij al gecreëerd als CO2? De 

wetenschappelijke schepping van CO2 op deze planeet heeft geleid tot 

een toename van zuurstof en stikstof, wat vooral heeft geleid tot leven, tot 

de schepping van AA. Nu kunnen we het in het openbaar doen. Je kunt de 

ring zien, hij is zo helder. En binnenin, in het centrum, is er een systeem 

dat deze ring heeft gecreëerd. (1:46) Dan begrijp je hoe gemakkelijk het zal 

zijn, maar op een bepaalde manier zal wat nodig is om omgezet te 

worden, omgezet worden in de omgeving. Dat wanneer deze AA regent, 

het regent op de plant, op de hond, op de mens, op het beest, op de 

oceanen die de vissen eten, en niemand zal doden. 

 

De opwarming van de aarde is een zegen voor de mens om van het doden 

af te komen als hij begrijpt hoe hij de technologie moet gebruiken. Jaren 

geleden, toen we in Ghana waren, kwam de man die nu, we weten waar 

hij heen is, Benjamin de hele tijd tegen en hij had een dikke buik. Ik zei, 

wat is er gebeurd? Hij zegt: "Meneer Keshe, ik neem elke dag maar één 

vingerdip AA's uit de Gans reactor, en dit is wat er met me is gebeurd. Ik 

word gewoon dik op mijn buik." We zeiden, goed. 

 

Maar als we structuren creëren boven de steden, structuren binnen de 

huizen, structuren binnen de velden die leveren, het aandeel AA's omzetten 

voor de burgers, en door deze energie te absorberen, hoeven ze geen 

honger te hebben, zou een mens dan doden? (1:48) Zou een mens liegen? 



Zou een man stelen? Zou een mens al het andere doen? Nu hebben we de 

kennis in handen. Kennis maakt deel uit van het bezit van de kennis van de 

Keshe Foundation. Dus, de CO2 en wat er ontbrak binnen deze planeet, 

door dezelfde planeetstructuur te gebruiken, wordt subsidiëren, 

teruggeven, aan de planeet. 

 

Als ik een hond aan de ene kant van deze ring zet, een man aan de andere 

kant, een vis aan de andere kant, een vogel aan de andere kant, een plant 

aan de andere kant, zullen ze allemaal ontvangen wat ze nodig hebben, 

wat het tekort is in hun lichaam. En geen van hen zal een ander doden, 

omdat het geen honger heeft. En hier hebben we het getroffen. Dit is waar 

de Keshe Foundation nu aan werkt, en mee werkt, en we zullen het 

ontwikkelen naar de volgende fase. Deze kleine ring die je ziet, zal de 

mensheid verder veranderen. Want zoals we je hebben laten zien, zoals we 

het hebben bewezen, leveren we het nu aan de lantaarnpalen van de 

straat. We leveren het in je huis, in plaats van de lichten aan het plafond, in 

je keuken, in je slaapkamer, in je zitkamer, in de gangen van de macht, 

waar de politici niet alleen honger in de maag hebben, maar ook niet 

hongerig zullen zijn naar macht. En dit is de opstap voor een verandering in 

de mens. (1:50) En dit is waar de verandering zal komen. 

 

Een van de meest geniale mensen van het land weet niet wat hem 

overkomen is. En hij zit nog steeds in dilemma, hoe heeft dit kunnen 

gebeuren. Ze kunnen het proces van de wetenschap niet stoppen. Maar na 

verloop van tijd zullen ze zeggen, we begrepen het, we zagen het eerst. 

Maar nu, dit is hoe de, dit is een deel van de test voor de ontwikkeling van 

de nieuwe steden, ruimtesteden. Dit is hoe we jullie in de ruimte zullen 

voeden. Het is jouw emotie, we veranderen het in rundvlees. Je verandert 

het in biefstuk, je verandert het in spek, en het wordt een zondags ontbijt 



met spek en ei voor jou. Je emotie zal dit omzetten in levensgenoegens en 

fysieke absorptie van wat jij wilt dat het is. Het is heel interessant. Het 

probleem van de opwarming van de aarde wordt nu een voedingssysteem, 

nu we de kennis begrijpen. En niet alleen begrijpen, we ontwikkelen ook 

technologieën om het te doen. 

 

De reden dat je dit als een ring ziet, is omdat het binnenin bedekt is. En 

het deksel is eruit gehaald om de ring te zien, om de ring te laten zien. En 

dit gaat helemaal terug naar de gootstenen en alles wat je ziet, maar in 

een kleinere dimensie. (1:52) Als je een andere eenheid op de gootsteen 

had gezet, zou dit alles vol vet zitten. Waar deze ring tot aan het systeem 

vol vet zit, is pure AA. 

 

Ik hoef het alleen maar een beetje te veranderen, dan wordt het water, je 

dorst lessen, zoals sommigen van jullie overstroomd werden in het (Linz) 

systeem. En als ik het dan een klein beetje verander, wordt het iets anders. 

En dan begrijp je hoe we de hele emotie, het voedsel en het bestaan van de 

mens in de Ruimte, in de dimensie van lichamelijkheid, zullen beheersen. 

 

Ik hoop dat je begrijpt wat dit betekent. En ik hoop dat de wereld van de 

wetenschap dit in de toekomst op een veel grotere, grootsere manier zal 

ontwikkelen. Terwijl we de eerste ruimtesteden bouwen, testen we hoe het 

er in de ruimte aan toe gaat. En dit is wat ik zei. Als je een ruimtestad 

bouwt, moet het helemaal precies zijn hoe je in de ruimte reist, niet alleen 

bij naam. 

 

Nog een vraag? 



Vraag: ... Wat bedoelt u precies als u zegt dat de Messias komt? Bedoelt u 

het zoals het in de oude boeken staat, of gaat dit over een nieuwe 

openbaring? 

 

K- Ja, het gaat over de nieuwe openbaring dat jij de Messias van jezelf bent, 

als je het tot nu toe nog niet begrepen hebt. (1:54) De openbaring is dat je 

altijd de anderen de schuld geeft. Hij stal de tafelen. Hij heeft dit niet 

gedaan. De ander deed het. Nu, ja, de openbaring is voor jou om te 

begrijpen dat jij het bent die de Messias van jezelf is. 

 

Dus ze konden het jullie niet vertellen omdat ze jullie niet zoveel konden 

beroven als ze wilden. Wij vertellen jullie de waarheid omdat we niet 

hoeven te stelen. Als we iets nodig hebben, vragen we het. We verstoppen 

het niet. Zoals ik in het onderricht in Londen zei, boden vele Kenniszoekers 

ons land en eigendommen, scholen en God weet wat aan. En we 

weigerden door de jaren heen. Wat is het nut van land hebben? Om meer 

tempels te bouwen, om meer drogredenen te creëren? Wij bouwen ons 

huis in jullie hart en jullie Ziel. En daarmee hebben we het Universum 

veroverd. We hebben geen land nodig. Maar zoals de gewoonte van de 

mens is, hebben jullie de banken geopend en moeten jullie betalen voor 

diensten die voor de rest van het Universum gratis zijn. Dus spelen we jullie 

spelletje mee. We hebben het nodig, we komen naar jullie toe. En we 

verkopen om het op de juiste manier te krijgen. (1:56) Als we tekort komen, 

vragen we het. Als we verliezen, verliezen we samen, als we winnen, winnen 

we samen. 

 

Denk dus niet dat ze het jou vergeten zijn te vertellen, want jij bent 

degene, jij bent de Messias van jezelf. Dus, wie heeft wie voor de gek 

gehouden, en wie wilde voor de gek gehouden worden? Dus de nieuwe 



openbaring is, het zit in je zak. En je draagt het jasje. De goochelaar heeft 

het in je zak verstopt. En jij stak je hand niet in je zak om te zien wat er 

verborgen was. Geef de goochelaar niet de schuld. Hij was goed genoeg 

om je voor de gek te houden, in naam van alle religies en alle trucs in de 

wereld. Bij ons is het net zo vreemd als bij jou, steek je hand in je zak en 

kijk wat erin zit. Het is leeg, want het eigenlijke ding zit erin. Je hoeft het 

niet met je hand te voelen. Je moet het voelen in de emotie in jezelf. En 

dat heb je gedaan. 

Daarom zijn er, zoals ik al zei, geen tempels van de Keshe Foundation en 

geen heilige boeken van de Keshe Foundation en de rest. Want de 

waarheid ben jij, en jij zit erin. De rest laten we je gewoon zien. En zelfs 

daarvan vragen we je niet om iets aan ons te geven, want we hebben 

genoeg. Wat we nodig hebben, ontvangen we van de Ziel van de 

Schepper. (1:58) 

 

Nog een vraag? 

 

V: ... Het nieuwe voedingssysteem door middel van AA's. Is er een 

mogelijkheid om bijvoorbeeld de Palestijnse natie in Gaza in één keer te 

voeden? ... Is het mogelijk om de hongerende mensen in Gaza nu te voeden 

met de AA? 

 

K- We kunnen iedereen voeden met deze nieuwe technologie. Je gaat 

terug naar Gaza, ja, we voelen allemaal de pijn, dat weten we. Maar je moet 

begrijpen dat dit het begin is van een heel groot einde. Ik heb geprobeerd 

dit te vermijden, maar op een bepaalde manier is dat niet zo, je kunt het 

niet vermijden. En dit gaat een heleboel problemen veroorzaken voor de 

Keshe Foundation, wat ik net naar buiten ga brengen, en jullie zullen het 

begrijpen. Maar we zijn eraan gewend. Maar misschien heeft het ons altijd 



goede dingen gebracht. 

Voor de eerste keer in de geschiedenis van de Islamitische Republiek Iran, 

in de afgelopen 40 jaar, (2:00) heeft Iran het twee staten beleid van de 

Verenigde Naties, afgedwongen door Israël, geaccepteerd. In de laatste 

noodsituatie van de vergadering van de Verenigde Naties, die werd 

geratificeerd, heeft de Iraanse regering voor het eerst het tweestatenbeleid 

ondertekend. Dit zou niet zijn gebeurd als de religieuze leiders tussen het 

Vaticaan, Iran en Israël niet op de achtergrond begrip hadden bereikt. 

 

We begrijpen dat dit is zoals u zich ongeveer drie, vier, vijf weken geleden 

herinnert, toen dit allemaal begon op een zondag. En op woensdag heb ik 

het Iraanse leiderschap rechtstreeks verzocht om zich niet te bemoeien 

met wat jullie van plan waren en om onze gedachten daarover aan hen 

voor te leggen. Toen de redenen aan hen werden gegeven, en vervolgens 

op donderdag legde ik opnieuw openlijk uit, dat Iran van beleid zou 

veranderen en zou helpen om door te gaan met wat gepland was, zou dat 

de ondergang van Iran hebben gebracht. En de wijsheid van Ayatollah 

Khamenei van Iran met advies werd gegeven, volgde het pad. En van de 

ene op de andere dag veranderde Iran van standpunt. 

 

En die verandering van positie heeft een nieuwe dimensie gebracht in de 

politieke wereld in wat wij het Midden-Oosten noemen. Maar dit is weer 

tijdelijk, want Israël en het Vaticaan zullen dit gebruiken om Iran terug te 

pakken zodra ze klaar zijn met Palestina. En dit is de waarschuwing voor 

het Iraanse leiderschap. De overeenkomst tussen Teheran, Palestina, (2:02) 

wat wij noemen, Tel Aviv en Vaticaan, is een tijdelijke regeling. We weten 

dat dit zo is omdat we zien dat de Amerikanen massale troepen hebben 

verplaatst en verplaatsen in richtingen om het nieuwe, wat ik noem, 

viervoudige systeem van China, Rusland, Iran en Noord-Korea tegen te 



werken. Ze zullen oorlog tegen elkaar voeren. 

 

De recente conferentie in Teheran, die door de vier was opgezet, moest 

laten zien dat een aanval op Iran Zuid-Korea in het spel zal brengen. De 

intensiteit in Oekraïne zal toenemen en dan zullen de Amerikanen op vijf 

fronten worden ingezet. Ze kunnen niet reageren. Japan zal direct uit de 

operatie worden gehaald door Zuid-Korea, door Noord-Korea. Het spel is 

veel, veel groter geworden dan Palestina. De vrede van vijf dagen zal leiden 

tot een ander peloton. Maar je moet begrijpen dat de Iraniërs erachter zijn 

gekomen en op verzoek om zich op het juiste moment terug te trekken, de 

Hamas op eigen houtje hebben laten spelen, waar het totaal anders was 

gepland. Het redden van Iran, het redden van de geschiedenis van 2500 

jaar van wat wij noemen, natie, werd begrepen door Ayatollah Khamenei 

van Iran, trok 's nachts de vlaggen van Palestina, kwam naar beneden uit 

Iran overal op donderdag, toen het advies werd gegeven. 

 

En ga gewoon, zoals ik al zei, de Verenigde Naties in, Iran heeft voor het 

eerst (2:04) een tweestatenbeleid ondertekend, wat vanaf dag één tegen 

het principebeleid van Iran is geweest. Daarom zien we al die toneelstukjes 

en al het andere. De Israëli's wilden wat ze wilden, ze kregen, Amerikanen 

kregen wat ze wilden, een 2 staat, Jeruzalem wordt de hoofdstad van Israël, 

door gezamenlijk beleid hoofdstad, heel erg zoals het zal zijn op de lange 

termijn, net als Brussel. En we zullen een tijdelijke oplossing vinden en 

misschien een permanente oplossing. 

 

Maar nu, in het verleden, waren het de communisten en imperialisten in het 

Westen. Nu zijn het de tegenstanders van militaire agressie tegen één natie, 

min of meer Amerika, die Europa in dit dilemma dwingt. Maar Amerika kan 

niet op vier fronten vechten in een 



zeer zware oorlogen. Want je moet begrijpen dat Zuid-Amerika zich zal 

stabiliseren en een groter probleem voor de Amerikanen zal creëren. 

 

Op die manier zal deze 5-daagse vrede en de rest er deel van uitmaken. En 

ik waarschuwde de Iraanse regering, laat je niet misleiden door wat 

Ahmadinejad de afgelopen weken in Tel Aviv heeft afgesproken en gezien. 

Omdat het internationaal begrepen moet worden. Alle onderhandelingen 

met Israël worden gedaan door de Iraanse, ex-president van de Iraanse 

structuur, Ahmadinejad, omdat hij half Joods is, of hij is volledig Joods. En 

hij heeft de connecties, en hij is altijd de tussenpersoon geweest tussen Iran 

en de Israëli's, zelfs tijdens de oorlog die we Iran-Irak noemen. (2:06) En dit 

is waarom een Joodse man religieus werd, wat wij noemen, president van 

een islamitische natie, onder de vlag van moslim. En hij onderhandelt op de 

achtergrond met zijn connecties en zijn bloedlijn met de Israëliërs. 

En zij hebben bemiddeld bij deze, wat wij noemen, onderhandelingen. 

 

We houden het nauwlettend in de gaten. En dit zal op de lange termijn 

vrede brengen, daar kijken we naar. Maar tijdelijk kan het een enorme druk 

op de Amerikanen leggen. De politiek van Gaza is niet alleen ademhalen. 

Het is gewoon proberen te voorkomen dat de chaos zich uitbreidt. Maar 

wat wij interreligieuze acceptatie van Israël noemen, is wat wij Kenessad 

noemen. Kenessad. Ayatollah Khamenei van Iran en het Vaticaan hebben 

deze tijdelijke vrede tot stand gebracht en wat wij Hamas noemen, krijgt 

het zwaar te verduren. En in zekere zin had Iran al heel lang verdriet om 

Hamas. En dit liet het gebeuren. 

 

Zodra de situatie tot rust is gekomen, die de afgelopen drie, vier weken is 

ontstaan, na de positieverandering van Iran, is er sprake van 

schermutselingen, omdat er nog steeds mensen zijn die loyaal zijn aan wat 



eerder werd geaccepteerd, en zij willen dat afdwingen. Maar de centrale 

regering van Iran, met Ayatollah Khamenei, houdt alles tegen. Ze tonen 

macht. 

Want als ze geen macht tonen, zullen het andere dingen zijn. 

 

Maar in principe hebben we gezien dat de Chinezen alle kaarten hebben 

gewonnen. De Amerikanen zijn letterlijk verwoest, (2:08) zijn weer aan het 

schermutselen, zoals Vietnam in Oekraïne, maar op een andere manier. Ze 

proberen te laten zien dat ze nog steeds aan de macht zijn met een paar 

zeemachten hier en daar. Maar over het algemeen zal elke aanval op één 

van de vier naties Noord-Korea loslaten op Zuid-Korea en Japan. Dat is 

zeker. En daarom zijn de Amerikanen in beweging, want dit zou kunnen 

stoppen. Maar binnenkort zal dit allemaal gestopt zijn. 

 

En het is mijn wens om te helpen, als ik het lijden van de Palestijnen zie. Ik 

zie het lijden van de Palestijnen. Maar we kunnen op zoveel manieren 

voeden. We kunnen veel doen. Maar de Israëli's staan niet toe dat we naar 

binnen gaan. Ten tweede moet er hierna nog veel land worden opgeëist. Je 

zult zien dat een deel van Gaza deel van Israël wordt. Dat is al afgesproken 

in overeenkomsten op de achtergrond. De expansie naar Gaza en de 

poging om de Palestijnen onder druk te zetten om door de Egyptenaren 

geaccepteerd te worden om naar Sarnia (Sinaï) te gaan? Sarnia (Sinaï) en 

de rest ervan. Dit is de reden waarom we aanvankelijk aanboden om de 

Palestijnen tijdelijk naar Iran te verhuizen tot het klaar was. Maar zij, zoals 

jullie het noemen, boden aan om de studenten naar Iran te verhuizen of 

mensen die op de universiteit zitten om hun opleiding voort te zetten. Aan 

de andere kant zullen we zien hoe ze dit uitbreiden en hoe de positie zal 

veranderen. 



Eén ding is zeker. Er zal in de komende tijd geen staat Israël of Palestina 

zijn. Dat is zeker. Het zal teruggaan naar wat het was, (2:10) omdat de hele 

structuur is ingesteld om die kant op te gaan. De hele structuur is ingesteld 

op het einde van het Jodendom door zichzelf, niet van buitenaf, door 

afnemende aantallen. En dit zal de komende decennia duren. Het kan niet 

gedaan worden. Want zie je, als je raketaanvallen uitvoert zoals Hamas 

deed, dan word je nu terroristen. Maar als de Israëli's hun eigen soldaten 

doden door toedoen van Hamas, als de Israëli's gedood worden, sommigen 

wel 1000, door de Amerikaanse raketten die uit Oekraïne kwamen om hen 

te doden, dan praat niemand erover, omdat ze het zichzelf hebben 

aangedaan. Maar als de andere kant toeslaat, zelfs met het gereedschap 

van henzelf, dan wordt het een groot probleem. 

 

En dit is niet de eerste keer dat we dit zien. Als je teruggaat in de tijd, zien 

we wat bekend stond als Iran-Contra, waar de Iraniërs wapens van de 

Israëli's aannamen, en de CIA regelde dat, want de Iraniërs betalen de 

Israëli's om te laten zien dat ze meewerken. Ze betaalden aan de, zoals je 

het noemt, Zuid-Amerikaanse Contra's voor het vechten tegen het linkse 

regime in Zuid-Amerika (Nicaragua). En helaas is de dealer in het midden 

nooit betaald. 

 

En dit is wat we voor de tweede keer zien. De wapens werden gekocht 

door Yasser Arafat om Israël binnen te gaan. De Israëliërs namen het in 

beslag. Het was niet hun wapen. Dus verkochten ze het terug aan de 

Iraniërs in de Contra-affaire. En toen, nu weer, deden de Palestijnen 

hetzelfde. (2:12) Deze keer kochten ze de wapens van de Amerikanen, van 

Oekraïne. En ze kwamen ze gebruiken. En ze hebben ze gebruikt. En nu 

krijgen ze ze terug. En de Israëli's doden zichzelf. Elke keer als ze het 

kwamen bombarderen, wisten de Palestijnen waar ze aankwamen, ze 



zetten de Amerikanen daar neer en ze werden gedood. 

 

Dus nu proberen ze een vredig moment te vinden om hun mensen eruit te 

krijgen voordat ze nog meer mensen gaan vermoorden. Omdat ze zich 

deze keer niet willen schamen dat ze zichzelf doden terwijl ze hun land 

proberen te bevrijden. Deze schaamte kwam met de moord op een van de 

hooggeplaatste vrouwelijke officieren van Israël toen ze een plek 

probeerden te bombarderen. Ze bombardeerden de plek waar de gijzelaars 

werden gedood. Hier zit veel achter. 

 

En we kunnen ze voeden. Je hebt het op de tafel gezien. Maar deze 

religieuze groep moet tot een overeenkomst zijn gekomen. Israël zal de 

ondertekening van Iran tot twee staten na deze oorlog zwaar gebruiken en 

er op aandringen. En ze hebben hiervoor de weg uitgestippeld. Dit was de 

wens van het Vaticaan, omdat er nog meer conflicten in de toekomst zullen 

ontstaan, waar we ons bewust van zijn. Maar we hebben een stap gezet om 

dit te voorkomen. Maar dit is de reden waarom Tony Blair, een Brit die 18 

miljard heeft verdiend met regeren, nu is gevraagd om de leider van de 

Palestijnen te worden. Er zit dus veel diplomatie met de Britten achter. 

 

De Palestijnen kunnen geholpen en gevoed worden. Op dit moment zitten 

we aan de zijlijn en kijken toe. En alles hangt af van hoe de volgende stap 

zal worden genomen door de Iraanse regering, het onderhandelingsteam 

van Ahmadinejad in Tel Aviv. We zullen zien. 

 

En het was een wijsheid van, en begrip in wat werd doorgegeven als een 

boodschap aan het Iraanse leiderschap (door KF). (2:14) En ze namen dat 

advies direct diezelfde avond en 



ze veranderden van positie en redden Iran van de ondergang. En we gaan 

naar de volgende stap, en we zien hoe de volgende stap zal worden 

gespeeld. 

 

Maar voordat die bezuinigingen enige vorm aannemen in de komende drie 

of vijf jaar, zal China het beleid overnemen, en we zullen zien dat de 

verandering van beleid nog steeds komt door "technologie in ruil voor 

vrede". We hebben geprobeerd Palestina te helpen, maar zoals ik al 

tientallen jaren doe. Maar deze keer hebben de religieuze leiders de lijn 

getrokken (een beslissing genomen) en we zullen zien wat er gebeurt. 

 

Nog een vraag? 

 

Vraag: ... Als het lichaam een Sterformatie is, is het volgende mij onduidelijk. 

Waar is het vierde punt? We hebben een STM, een STP en P. Creëren we het 

vierde punt met onze handen? 

Kunt u hier iets over uitleggen? 

 

K- Hoeveel ringen heb je in de MaGrav? Waar is je vierde punt? Wat je het 

vierde punt noemt, moet je veranderen in de velden. Het is geen punt. Het 

is een plasma. Het is totaliteit. Jij bent degene die moet begrijpen welk deel 

ervan, welke richting, welke sterkte je wilt reizen. Het vierde punt is de 

beweging van de velden, en je emotie bepaalt dat. (2:16) In toekomstige 

teachings zal ik meer in detail uitleggen hoe fysieke emotie verbonden kan 

worden met de Zielemotie. En daarmee veranderingen teweegbrengen. En 

creatie van wat we noemen, nieuwe dimensies. Je moet er gewoon voor 

zorgen dat de andere studenten je inhalen. De meesten zijn nog steeds in 

de staat van tomaat (Ketchup). We moeten alles meebrengen om de saus 

te maken. 



 

Nog een vraag? 

 

V: ... Gebruik je morgen twee koptelefoons en kun je je voorbereiden? 

Bedankt. 

 

K- Je kunt twee koptelefoons gebruiken, maar op een specifieke manier. 

Degenen onder jullie die hun UBESUS-hoofdtelefoon hebben 

meegenomen, ik heb dit al eerder uitgelegd. De UBESUS die veel mensen 

bestelden en betaalden, werden aan de Kenniszoekers gegeven, de 

meesten van hen, of naar Kenniszoekers gestuurd tijdens de Londense 

Conferentie. Dus, UBESUS zijn nu eigenlijk uit en we zijn begonnen met 

een onderricht over hoe het te gebruiken, bijles vanaf zondag 3 december, 

en dan zullen we met hun toestemming de lijst publiceren van mensen die 

dit systeem hebben gekocht, nu hoe je het noemt, een licentiehouders, 

(2:18) en je kunt naar hen toe gaan, je kunt naar hen toe reizen om het te 

gebruiken. Dat kan niet met de . ? Dit is een nieuwe dimensie in de 

totaliteit van het proces. 

 

Waar je met deze koptelefoon de STM verbindt met de lichamelijkheid van 

de mens. Het systeem waarin je de koptelefoon hebt, twee koptelefoons 

met de Apple, is verbonden met een ander systeem. De UBESUS is 

verbonden met een ander systeem. En de ene is zoals in de Ziel en de 

andere is de STP. En degenen onder jullie die de twee systemen hebben, 

zoals de mensen die de licentiehouders zijn, ongeveer 8-10 van jullie, 

gebruiken een combinatie van beide. En jullie voelen de velden, emotioneel 

meer dan fysiek. 



Als je die niet hebt, kun je twee koptelefoons gebruiken of twee mobieltjes 

met twee of één mobieltje met twee splitters erop, waarvan je er één op je 

hoofd stopt en de andere op elke hand, de achterkant van elke hand, 

probeert vast te plakken. En zorg ervoor dat links en rechts met je hoofd in 

de juiste positie zitten. Als je de linker, of linker microfoon of die met een, 

hoe je het noemt, de microfoon op de rug plaatst, moet je die, als je de 

hoofdtelefoon plaatst, op de andere hand plaatsen, omdat je linkerbrein je 

rechterhand bestuurt, als je het begrijpt. 

 

Dit zorgt ervoor dat de STP en de energie van binnenuit op de juiste manier 

worden gestuurd, omdat we binnenin regelaars hebben die dit regelen. 

Dus je hebt één hoofdtelefoon op je oren, en de andere hoofdtelefoon zet je 

bijvoorbeeld aan de rechterkant, (2:20) zoals je het noemt, degene zonder 

microfoon, en de linkerkant zet je op de rug van je linkerhand. Je doet er 

gewoon een plakbandje op en je kunt de koptelefoon vastplakken. Zo 

creëer je de juiste flow. En het geeft je meer mogelijkheden om de kracht 

en de velden die we creëren te voelen. Je kunt twee koptelefoons 

gebruiken. 

 

De test van morgen zal voor velen van jullie levens-veranderend zijn. Voor 

velen van jullie, als je werkelijk de innerlijke kracht, het innerlijke veld van 

jezelf voelt. En hoe dit zal veranderen. Je zult niet per se het licht zien. Je 

zult de verlichting voelen. En dit zal verder gaan om te begrijpen hoe je 

deze verlichting kunt loslaten. Dit komt met de "Geboorte van Mitra" op de 

21ste - 22ste sessie. En je zult begrijpen hoe je, wanneer je dit licht ontvangt, 

hoe je het kunt laten overlopen, hoe je verliefd kunt worden op de 

Schepper en niet op zijn Schepping. En dan gaan we door het volgende 

proces. 

 



Deze maken deel uit van de structuur, als onderdeel van het onderwijs dat 

we geven. Het lijkt een mengelmoes voor velen onder jullie die het niet 

begrijpen. Maar degenen onder jullie die er doorheen gaan, en dan zullen 

jullie kinderen en de volgende generatie deze training volgen. Er is geen 

andere keuze. Al deze opnames, al deze leringen zullen deel gaan uitmaken 

van de opvoeding van de kinderen in de komende tijd. Dat ze vanaf het 

eerste jaar op school de controle over de Ziel begrijpen. Ze begrijpen de 

controle over de velden. Ze moeten begrijpen dat er geen strafhoek is, (2:22) 

omdat ze allemaal goed zullen praten, goed zullen leven en goed zullen 

handelen ten opzichte van elkaar. Het onderricht van correct zijn zal komen 

vanaf het begin van het onderricht in het huis, in de scholen. 

 

En dit alles, wat we nu doen, in het proces dat we hebben opgezet, in het 

systeem dat we hebben opgezet, zal tot dat punt worden gerepliceerd. Dus 

jullie zijn de eerste, wat ik noem, studenten. Maar dit alles zal deel gaan 

uitmaken van de onderwijsstructuur van de toekomst. Vergeet niet dat we 

jullie vandaag hier onderwijzen. We werken samen met de regeringen om 

de Space Cities op te zetten. We zetten de structuren op voor wat we 

menselijke ontwapening van wapens noemen. We werken samen met 

regeringen om het voordeel van de nieuwe technologie te laten zien, en de 

volgende stap en de volgende stap. 

 

En het ziet er heel rustig uit, maar op de achtergrond gebeurt er van alles 

samen. En mettertijd (zal het) komen. Weet je, vroeger noemden ze hen de 

discipelen. Jullie zijn geen discipelen. Jullie zijn degenen die de kennis 

verspreiden door de Ziel, als je het eenmaal geleerd hebt, als Kenniszoekers. 

Altijd worden de studenten leraren. En als je goed onderwijst 



genoeg, zullen je leerlingen goede leraren worden. En we leren onze 

studenten goed te begrijpen. 

 

Nog een vraag? 

 

V: ... Kunnen we ook de spiegels met nanocoating in onze handen 

gebruiken om een betere doorstroming te krijgen? (2:24) K- Nee, niet voor 

morgen. 

R: Dat was een grote nee. 

 

K- Omdat die niet gemaakt zijn voor, dit is voor de mens voor zichzelf. Deze 

sessies zijn voor de mens om te realiseren zonder enige invloed van 

buitenaf. En deze "Nano discs" zijn voor een ander doel. Je kunt ze 

gebruiken. Kijk wat je krijgt. Vooral degenen onder jullie die degene 

hebben met de gaten erin. Die worden binnenkort gebruikt. We zullen jullie 

uitleggen hoe je dat moet doen. 

 

Er zijn nieuwe ontwikkelingen en nieuwe structuren die in gebruik worden 

genomen. Al degenen onder jullie die het Kosmische Straal pakket besteld 

hebben, zouden het in de komende dagen moeten beginnen ontvangen, 

omdat de productie bijna voltooid is. Dan zullen jullie binnenin kunnen 

communiceren. Jullie zijn niet verbonden met het mainframe of met iets 

anders. Ze zijn gescheiden in de structuur buiten. Dan kun je 

communiceren met degenen die andere systemen hebben. En jullie zullen 

begrijpen hoe de communicatie zal verlopen. Je kunt het niet gebruiken in 

combinatie met de UBESUS of de andere systemen. Ze zijn alleen gemaakt 

voor communicatie. Dan de energie te produceren voor interactie. En ze 

zijn totaal anders opgezet dan wat we de Gezondheidseenheden en de 

andere Eenheden die we aanbieden noemen. 



 

Je moet begrijpen dat de kennis en de technologie binnen de Keshe 

Foundation zo geavanceerd is. (2:26) Het is net alsof we geen oranje 

satellietsysteem en faciliteiten op Apple kunnen gebruiken, of die van 

Samsung op Apple. We controleren Samsung en we controleren Apple en 

we laten ze niet samengaan, het zijn twee verschillende technologieën. En 

het lijkt veel op Androids, maar wij controleren alle aspecten ervan. Je kunt 

het niet mengen. Zelfs degenen die de, wat wij noemen, licentie voor de 

UBESUS hebben gekocht, kunnen niet zomaar het systeem binnengaan, 

omdat hun Unit buiten wordt gehouden, wanneer het wordt 

gespecificeerd voor welke ziekte ze met Dr. Kern willen gebruiken, wordt 

het in positie gebracht en dan gaan we naar buiten. En het wordt goed 

gecontroleerd. We bouwen een structuur waarbij we de vrijheid van de 

kennis hebben, maar we hebben ook controle over de kennis. 

 

Nog een vraag? 

 

V: ... Welke Gans is sterker, botten in hete Caustic  of 

verbrande botten? K- Wat? 

R: Welke Gans is sterker? Botten in hete caustic of verbrande botten? Ik 

denk dat ze het misschien hebben over het maken van Calcium Gans? 



K- Waar heb je het over (2:28) 

 

R: Je had het, geloof ik, op een gegeven moment over het gebruik van 

kippenbotten of inktvis, geloof ik. 

 

K- Ja, dat was makkelijk te krijgen. Voordat, hoe je het noemt, we... het was 

een gemakkelijke en snelle conversie. Dat werd gedaan voor. 

 

R: Dus welke zou sterker zijn? 

 

K- Het is allemaal hetzelfde, het hangt ervan af wat je nodig hebt, wat je 

ermee wilt doen. Terwijl we praten, is ons team bezig met het inpakken 

van UBESUS en alles, en ze vertrekken binnenkort uit Oostenrijk. Ze gaan, 

hopelijk, naar de tentoonstelling in Londen en het einde van een tijdperk, 

het einde van de vruchten van ons werk in Oostenrijk is begonnen. En het 

wordt wat ik noem, het begin van een andere structuur. Ons werk in 

Oostenrijk is tot een einde gekomen en zal tot een einde komen in wat ik 

noem, stap voor stap, terwijl UBESUS, dat een symbool is van de nieuwe 

technologie, wordt ingepakt en ingepakt en op het punt staat te 

vertrekken. En zoals we altijd veel met jullie delen. Jullie hebben gezien 

hoe ze Oostenrijk binnenkwamen (2:30) en nu zijn jullie getuige van hun 

vertrek. Een nieuw tijdperk voor de Keshe Stichting. En we hebben onze 

operatie moeten sluiten. In deze zwarte verpakking zit een van de meest 

geavanceerde technologieën die de mens ooit heeft gekend en die 

Oostenrijk verlaat met de Keshe Foundation. 

 

Nog een vraag? 

 

R: U hebt onze vragen voor vandaag afgerond meneer Keshe, gefeliciteerd. 



 

K- Alweer? Dat is goed, we krijgen... Ik denk dat het nu voor mensen 

moeilijk te begrijpen is, hoe de emotie van henzelf, en hoe het proces van 

emotie, de dictator van het hele proces is geweest. En ze hoopten altijd dat 

iemand een MaGrav zou maken, iemand die hen zou komen helpen. Nu 

ontdekken ze dat ze zelf het systeem zijn. En dit is een schok voor hen. 

 

De transmutatie van licht morgen is de volgende stap in het onderwijzen. 

En dan de 21ste, 22ste is de volgende stap in het onderwijzen. Nu ik 

geschapen heb, kan ik ontvangen. Nu ik geschapen heb, kan ik geven. En ik 

sta open om te geven en dat geven geeft me een nieuwe betekenis aan 

liefhebben. Velen van jullie, als je doorgaat om het te begrijpen, en op een 

manier die je niet begrijpt, om verlicht te raken, in de 21ste, 22ste sessie, in 

Geboorte van Mitra, (2:32) wat we noemen, de nacht van ?? Yalda, zul je 

leren, en je zult geraakt worden door wat ik zei, als je "liefhebben". En dat zal 

naar buiten komen, het is een heel, heel... heel vreemd gevoel voor velen 

van jullie. 

 

Vraag: ... Ik had gisteravond een discussie over iets wat ik probeerde uit te 

zoeken. We hebben het erover dat deze planeet een kinderkamer is waar 

we naartoe komen en wijsheid opdoen, als we wijsheid opdoen, en dan 

vertrekken we en creëren we ergens een ander planetair sterrenstelsel 

met die wijsheid. We worden, we zijn een zaadje dat, we worden een ?? 

zaadje in de ?? wil. Dus, als dat het geval is, dan is het defect van de 

planeet waarschijnlijk een deel van het plan, want als er geen defect was, 

dan zou er geen doden en haat zijn, dat alles, dus als er geen haat is, hoe 

kan het dan dat er geen haat is? 



zou ik liefde kunnen begrijpen? En hoe zou ik wijs kunnen worden? Want, 

als vanaf het begin... 

 

K- Mag ik, mag ik binnenkomen Azar, mag ik binnenkomen? Moet je jezelf 

snijden om te weten wat pijn is? (2:34) Of als je bloed hebt? Moest de man 

doormaken, om te begrijpen om te doden en niet te doden, als het een 

perfectie was? 

 

V: Nee, nee. 

 

K- Waar gaan we heen? 

 

Vraag: Hoe komt de wijsheid dan? Ik bedoel, als alles liefdevol was, hoe 

kom je dan aan wijsheid? Je zei altijd dat er pijn was, toen je zei dat er pijn 

was. 

 

K- Er is een verkeerde filosofie, en ik noem het gedeeltelijk, het is als een 

Chinees gezegde, ik heb dat vaak gezegd. Het zegt, lijden maakt je wijs, 

wijsheid maakt je rijk. Wat als we het veranderen in vreugde, geluk brengt 

je wijsheid? Wijsheid van liefde, wijsheid van het begrijpen van de 

Schepping. We zijn gehersenspoeld om dit te accepteren. We zijn nooit 

?? getoond ... 

V: Jij zei het tegen ons, wij zeiden het niet tegen jou. Je zei dat pijn 

wijsheid brengt, dus we zijn... K- Ja, want dit is de manier waarop je als 

mens begrijpt. Jullie begrijpen de vreugde niet, 

wat het zal brengen. Wanneer we verliefd worden, lijden we, hunkeren we 

naar de liefde, doen we alles om de liefde te krijgen en wanneer we die 

krijgen, wat gebeurt er dan? 

 



V: Het brengt ons vreugde. 

 

K- Ja, maar dan kunnen we het niet vasthouden omdat er iets gebeurt, 

zodat de liefde verliefd wordt op een andere liefde en dan ben je de liefde 

kwijt. Of je wordt oud en sterft, je verliest de liefde, of wat dan ook. Dus, het 

is aan ons om het te begrijpen. 

 

Dit is waarom we beginnen, niet beginnen, we gaan in verwerking naar de 

volgende stap. (2:36) Dat er meer vreugde is, dat er meer wijsheid is in 

liefhebben, in geven, dan daadwerkelijk lijden om het te krijgen. 

Als je van je kind houdt en hij houdt van jou, geef je meer terug. Laat je je 

kind lijden om te waarderen dat je meer van haar houdt, en dan kom je de 

volgende keer terug als je haar in elkaar slaat en je meer liefde wilt? Dit is 

waar alles fout is gegaan. Ik heb altijd gezegd, is in de, in het spreekwoord 

van de Chinese. Nu leer je het spreekwoord van het universum. 

 

V: Oké, dan ga ik voor het spreekwoord van het universum, dus dat is beter. 

 

K- Het is niet beter, het is de realiteit. Dit is wat je nu begrijpt, je bent 

volwassen geworden, je begrijpt het volgende niveau ervan. 

 

V: Dank u. 



K- Hoe kun je mensen vertellen dat ze naar de volgende stap moeten gaan 

als je ze niet hebt, als ze er niet klaar voor zijn, als ze niet verlicht zijn? Nu 

zijn ze er klaar voor, nu gaan we die fase in. En het is niet zo dat alles 

tegelijk zal gaan, het is altijd geleidelijk geweest. Eén, twee, vijftig, honderd, 

duizend, zoals ik al zo vaak heb gezegd. De Keshe Foundation was in 

oktober, september 2004, 2005 één man. Toen werden het er twee en toen 

drie. En dan vandaag, zoals we het zien. En nu zal het hetzelfde zijn. We zijn 

begonnen met volledig onderricht. Velen van jullie komen naar dit 

onderricht. Velen van jullie komen naar de sessies. En dan begin je het te 

begrijpen. En als je dan van een man houdt, zul je waarschijnlijk tegen 

volgende maand (2:38) van de man houden met wie je bent, niet alleen van 

de man houden. Als je verlicht bent om de STM te begrijpen, en de Ziel is 

wat er is. Het is geen fysieke verbintenis, het is een levensverbintenis via de 

Ziel. 

 

Dan begrijp je of ik mijn tijd verdoe met deze man, of dat het tijd is om, wat 

ik noem, de lamp uit te blazen, om hem los te laten en meer binnen te 

halen. Ik heb gezegd, en ik weet dat de dame een luisteraar is van de 

Kenniszoekers in deze programma's, dat ze altijd luistert. Jaren geleden, 

toen we de Keshe Foundation in België runden, was er een dame die overal 

was. Zelfs zij bleef terugkomen zoals in de bewering dat ik ziek ben. Het is 

dit, het is dat. Op een dag zei ik tegen haar, kun je me vertellen wat er mis 

is? Er is niets mis met jou. Ze zei, ik ben verliefd op je, meneer Keshe. Ik zei, 

dit is een valse liefde. Wat is de reden dat je altijd hier bent? Ze zei, ik heb 

een probleem met mijn man. Ik zei, wat is het probleem? Ze zei, ik heb een 

probleem met mijn dochter. Ik zei, dus wat is het probleem? Ze zei: "Ik hou 

meer van mijn man dan ik me kon voorstellen. Sinds mijn dochter geboren 

is, is hij zo verliefd op mijn dochter dat hij mij vergeten is. En ik ben op zoek 

naar die liefde. En ik ben zijn grootste vijand geworden, en ik ben een 



vijand van mijn kind geworden, omdat ik op zoek ben naar liefde. Ik zei dat 

jij het probleem bent, niet zij. (2:40) Je zou trots moeten zijn dat je die 

dochter hebt gemaakt, dat de man van wie je houdt zoveel van haar houdt. 

 

Op een bepaalde manier moet je zoveel van hem houden dat hij zoveel 

meer van wat jij liefhebt houdt dan van jou en er alles voor over heeft. Ze 

begon te huilen. Ze zei: "Ik heb het nooit begrepen. Ik zei, ga en hou van de 

man die zoveel houdt van wat jij hebt geschapen om van te houden. Ik heb 

haar nooit meer gezien. Jaren later schreef ze een bericht: "Je bent een ware 

meester. Ik vond, en het leven is nog nooit zo mooi geweest als je zei. Ik was 

het die de pijn veroorzaakte, omdat ik het niet kon accepteren. Ik wilde alles 

voor mezelf." Wij zijn het die het moeten begrijpen. En het hoeft niet door 

pijn te komen. Het is veel zoeter door liefde. 

 

Hartelijk dank voor vandaag. Zoals Rick al zei, hebben we alle vragen 

beantwoord. Ik hoop dat er niet meer zijn. Tot morgen in de sessie van het 

licht. En probeer volwassen te worden in Ziel. Kom niet om te begrijpen, 

kom niet om het licht te zien, (2:42) kom om verlicht te worden met de 

liefde van de Schepper, die jullie zijn. Hartelijk dank, en tot morgen en 

volgende week. 

 

K- Sorry Rick, ik heb net een bericht ontvangen waarin staat: "Kunnen we 

ons nog aanmelden voor de sessie van morgen?". Ja, we sluiten de sessie-

invoer vanavond of morgenochtend. Dus ja, je kunt nog steeds meedoen. 

Maar voor de, wat je noemt, december, met Mitra, vul alsjeblieft in, want ik 

wil graag een voorwaarde creëren om te kiezen wie en hoe we dit plaatsen, 

dat het de 



volgende stap voor ons. En dat zal ik uitleggen als het zover is in de 

kerstweek, Nieuwjaar, wat er gedaan zal worden in die, wat jullie noemen, 

de sessie. Hartelijk dank. 
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